
Beretning DOF Nordsjælland 2024 
 

Hermed bestyrelsens beretning til generalforsamlingen i DOF Nordsjælland d. 5. februar 2025 

 

Bestyrelsens arbejde  

Bestyrelsen kom efter generalforsamlingen 2024 til at bestå af: Bjørn Svendsen, Carsten M. 

Jørgensen, Holger Hansen, Inge Hansen, John Hansen, Leif Øgaard og Hans H. Andersen 

Keld Chor valgte som suppleant. Suppleanten deltager på bestyrelsesmøderne og kan tage ordet frit, 

men har ikke stemmeret. 

 

Der har i årets løb været et godt og loyalt samarbejde i bestyrelseskredsen. 

Men det er på sin plads at påpege, at vi skubber et problem foran os: ”Vi er for få 

bestyrelsesmedlemmer – ”landtidsholdbarheden” er ikke helt i top……” 

Citatet er fra beretningen til generalforsamlingen i 2024! Håber, at vi får taget hul på fornyelsen i år! 

 

Samarbejdet med Naturstyrelsen Nordsjælland (NST) 

Vi kan med tilfredshed konstatere, at samarbejdet under den nye skovridder Søren Oldenburg 

forløber rigtig godt. 

Vi har holdt to Dialogmøder, hvor væsentlige emner har været på programmet (jf. beretning fra NPU). 

Og vi indledte samarbejdet med et uformelt møde mellem NST og vores bestyrelse og NPU. God start. 

 

I den naturpolitiske afdeling skal også nævnes, at bestyrelsen skulle indstille kandidater til 

bestyrelserne for NNP Gribskov og Hellebæk Skov. 

Der skulle fremsendes både m/k-forslag til posterne – og da det minestrielle støv havde lagt sig, var 

Dorte Andersen medlem af bestyrelsen Hellebæk Skov og Stig Englund i Grib Skov. Se nærmere i NPU-

beretningen. 

 



Størstedelens af afdelingens arbejde foretages af enkeltpersoner og udvalg/grupper. De kommer til 

orde her, hvis de har ønsket det: 

 

 

 

 

 


